
Referat styremøte SJR 08.06.2019. 

Tilstede: 
Jens Budsberg, John Stangeland, Bente Guddal, Heidi Støtland, Jeanett Falkeid, Leif Vølstad, 

Marie Ovedal Birkeland, Hanne-Lill Steen 

Ikke tilstede: Thomas Gitlesen 

 

13/19. Innkalling godkjent. 

14/19. Referat godkjent. 

15/19. Rideveg: Bente har vært i kontakt med kommunen, hun følger opp saken med Ane og             

styret avventer situasjonen.                   

16/19. Halltid: Kenneth lager forslag som leveres til styret. 

17/19. Økonomi og stevnestøtte.  

Alle former for pay and jump/ride o.l skal gå direkte til klubben. Dette er et kjempebra 

initiativ, og all ære til dem som arrangerer disse som skaper rekruttering og penger til 

klubben. 

Det kom inn forespørsel om noen av disse pengene kunne gå til oppstalling i Arendal. Det ble 

ikke slik denne gang siden det er bestemt på årsmøtet hva det deles ut stevnestøtte til. 

I forbindelse med lag dekker klubben startavgiften. 

Det er pr nå nedgang i økonomien pga. høyere utgifter på spon, høy og kraftfor, og nedgang i 

rideskolen. 

18/19. Informert styret, unntatt offentlighet. 

19/19. Informert styret, tatt affære, unntatt offentlighet. 

20/19. Eventuelt: Styret invitere til et fellesmøte med alle grenene for å få sammen rutine på 

gjennomføring av stevner og pay and jump/vault/osv.  

             

 


